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NO ENS AGRADA: 
La gestió que ha fet l’equip de govern amb 
el tema de la uralita de la retirada de les 
canonades d’aigua de l’Avinguda Catalun-
ya. Pensem que l’Ajuntament hauria de 
donar exemple amb la gestió dels 
residus, sinó, com pot demanar o exigir 
als vilatants o empreses que ells sí que ho 
facin? No només trobem criticable que no 
es tingués en compte des de l’inici una 
empresa autoritzada per fer la gestió 
d’aquest residu, sinó que en el moment 
en què hi va haver una denúncia ciutada-
na i el SEPRONA va anar a agafar mostres 
per comprovar si les tuberies eren d’ 
amiant, no es va paralitzar l’obra. Això 
posa en perill la salut de les persones i el 
Medi Ambient.   

ENS AGRADA: 
I com no, ens encanta el súper mural de 
dimensions gegantines que fa saber -i 
alhora encoratja- a totes les persones que el 
veuen que a Bellpuig ho tenim molt clar i 
“Fem República”. Ens agrada, i molt, que el 
CDR de Bellpuig estigui tan actiu i tingui tal 
capacitat mobilitzadora que, en dos dies, 
pinti un mural de 480m2 i, per si no n’hi 
hagués prou, el refaci després dels atacs 
feixistes rebuts  en menys d’una setmana i 
que en garanteixi el seu bon estat. Ens 
entusiasma  aquesta  actitud dels bellpu-
gencs i bellpugenques de treball, esforç, 
il.lusió, fermesa, plantar cara i no defallir… 
Així sí que fem República!!!Per això, espe-
rem que l’empenta no decaigui i que conti-
nuï ben actiu teixint unitat popular. 

BELLPUIG-SEANA

5a ALCALDADA // TENIM UN NOM I EL SAP TOTHOM! 
     I UN CAMP DE GESPA EXPRÉS...
El tema de la gespa arti�cial, en el fons, és el que ens preocupa més, ja 
que tot i que totes les alcaldades són qüestionables i criticables, aquesta, 
a més, pot posar en perill la situació econòmica de l’Ajuntament de 
Bellpuig. És ben cert, que des de fa temps que és necessita aquest projecte 
i que es tracta d’una reivindicació històrica del C.F Bellpuig. El sorprenent 
és que el regidor d’esports – ara ex regidor - hagi anat treballant el projecte 
d’una forma pausada, executant un projecte tècnic complert, lligant l’octubre 
passat una subvenció amb la S. G. d’Esports - que ara no està clara-, anant 
a visitar els projectes de camps de gespa arti�cial de Linyola i Juneda amb 
l’Escola, el Club i els tècnics i de cop, d’un dia per l’altre, s’hagi de fer un 
“decret d’alcaldia” per fer-lo JA. Vent en popa i a tota vela! Tres anys 
dient-nos que havíem d’estalviar, que s’havia de fer coixí, que havien 
trobat un situació econòmica a l’Ajuntament que feia esfereir i ara 
s’embarquen d’un dia per l’altre en aquest projecte, quan només es 
disposa del cert d’uns 130.000 euros? Fins i tot, el regidor d’esports – 
insistim, ara ex regidor -, en sessió plenària va acceptar que ell no l’hauria 
fet...  I com amb tot, la feinada ha estat poder començar les obres sense 
que això fos un perill per la seguretat dels vilatants, perquè fer obres a 
l’estiu, quan la plaça 1 d’Octubre té més moviment i activitats – piscines, 
terrassa del bar del Poliesportiu, classes a la fresca del gimnàs, Festa 
Major – doncs no s’havia previst i s’ha hagut d’entrar amb una negociació 
d’última hora amb el propietari d’un terreny adjacent perquè permetés 
l’ús de pas als camions... Però bé, no patiu, que amb el nostre alcalde 
sempre acabem arribant a bon port, tot i que pel camí perdem la meitat de 
la tripulació i de la càrrega!  

6a ALCALDADA // UNA CAMPANYA CONJUNTA AMB LA RUBINADA?
     #NOÉSNO
Per últim, us volem explicar l’última alcaldada que hem tingut el plaer de 
conèixer. Des de fa dos anys, des del casal la Rubinada s’ha organitzat la 
campanya del “No és No” durant la celebració de la Festa Major, en contra 
de les agressions masclistes. Com a grup municipal hem demanat en 
diverses ocasions que un tema com aquest s’hauria de vetllar des de 
l’Ajuntament i obligar a les entitats que participen de l’organització de la 
Festa Major a adherir-se a la campanya. Cal dir que la resposta per part de 
l’Ajuntament ha estat col·laborar econòmicament, sufragant part del 
material, però no hi ha hagut més implicació per part dels regidors de 
l’equip de govern. Ara bé, sembla que arran de les darreres mobilitzacions 
del 8 de març, on per primera vegada vam poder realitzar un acte conjunt 
CUP i Ajuntament, la regidora de la dona de l’Ajuntament va tenir interès 
en implicar-se en la lluita contra les agressions masclistes i va proposar 
penjar la pancarta de la campanya “No és No” al balcó del Casal d’Entitats 
Carme Serra de forma permanent. I de fet, �ns fa ben poc la pancarta hi 
era ben visible, però sembla que al nostre alcalde no li agrada que surti el 
logotip del Casal La Rubinada al costat del logotip de l’Ajuntament de Bell-
puig. Encara no s’hi havia �xat? Per això, ha demanat de retirar-la i ha fet 
borrar el logo del Casal La Rubinada i posar el de Fes-te la Festa. Quant 
veus accions d’aquest tipus no saps que pensar, sincerament, és d’aquells 
que freguen l’estupidesa �ns a nivells tant ridículs que et sap greu que una 
persona així pugui representar els interessos de la ciutadania de Bellpuig.  
Allò de la unitat només se’ns demana quan convé i de cara a la galeria o 
com va? Potser és que bufen vents d’eleccions...



Aquest InfoCUP especial de 
Festa Major l’hem volgut dedicar 
a una única temàtica, “Alcalda-
des” on repassarem algunes de 
les anècdotes i experiències que 
hem viscut com a regidores de 
l’Ajuntament de Bellpuig a causa
del tarannà del nostre batlle.  
 
Us ho expliquem al llarg 
d’aquest Infocup per tal que 
cadascú tregui les seves pròpies 
conclusions. 

(aquesta revista ha esta impresa 
amb tinta ecològica i paper 
reciclat).
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VISITA’NS

VOLS PARTICIPAR,
REBRE INFORMACIÓ
O BÉ FER UNA
APORTACIÓ ECONÒMICA?

CRISI DE GOVERN AL PDCAT,
ADÉU RAMON GASSÓ

ALCALDADES

S
forma de fer política municipal, amb un esperit clarament reivindicatiu en tots 
aquells aspectes socials i nacionals. 
Un dels primers reclams que vam fer al Ple, fou que les diferents forces polítiques 
féssim públic el pressupost que havíem destinat a la campanya electoral. Hem de 
dir que a dia d’avui, encara esperem que PDCAT faci públiques les xifres que el 
grup municipal va destinar a la campanya electoral de les municipals del 2015. 
Després d’insistir-hi en reiterades ocasions, fou l’alcalde, tot entonant el mea 
culpa, qui explicà que aquesta nul·la transparència del seu grup es devia a la seva 
manca de temps per fer els comptes. En aquelles dates encara no érem coneixedors 
que el nostre alcalde necessita ser protagonista de tot el que sigui capaç d’acaparar. 
En de�nitiva, que s’acosta el �nal de legislatura i els bellpugencs i bellpugenques 
encara no sabem la despesa del seu partit polític a la campanya electoral de les 
darreres municipals. Si algú li vol recordar, potser ara no està tan atabalat i tots 
plegats estem de sort.

embla ahir que entràvem, per primer cop, a la sala de plens de l’Ajuntament 
i preníem possessió del càrrec de regidors, els primers regidors que la 
CUP obtenia a la vila de Bellpuig, amb l’objectiu d’aportar veles noves a la 

CRÒNICA MARINERA DE TRES ANYS SOTA EL RUMB DEL CAPITÀ SALVADOR BONJOCH

“El nostre alcalde necessita ser 
protagonista de tot el 

que sigui capaç d’acaparar”
Amb el pas del dies, hem anat contrastant que el nostre alcalde és una persona 
que li agrada agafar el timó del vaixell amb les dos mans i que si alguna vegada 
ha de posar el pilot automàtic, perquè el reclamen al Consell Comarcal, no té cap 
tipus de problema ni mirament, en fer una contramarxa per reconduir el rumb 
del nostre Ajuntament cap al seu destí, que ja no sabem si és Ítaca o el Camp Nou 
– per lo dels 400.000 euros que gastarem en gespa arti�cial - . La plani�cació no 
és el seu fort, ell és més d’aigües braves. 

I tots aquest dies navegant per les aigües braves del riu corb, ens han deixat uns 
quants episodis d’allò més esperpèntics que intentarem detallar-vos sense 
deixar-no-se’n cap. 

Parlar pels altres, fa de mal fer, i ja 
sabem que la merda s’hauria de 
quedar a casa, però hi ha coses que 
s’han de compartir i la gent ha de 
saber.

En els darrers temps, hem anat 
veient com l’equip de govern cada 
cop es fragmentava més. Fins a 
tres vegades el Ramón Gassó, ex 
tinent d’alcalde, ens havia dit que 
volia plegar i deixar el càrrec per 
diferents “alcaldades”, i �nalment, 
ho ha acabat fent tot i que ha argu-
mentat motius personals... 

“Ens ha arribat alguna 
proposta relacionada amb  

una moció de censura i 
possiblitat de govern amb 

regidors no adscrits”
També ens ha arribat alguna 
proposta relacionada amb  una 
moció de censura i possiblitat de 
govern amb regidors no adscrits 
que, �nalment,  s’han quedat en 
res, per por i comoditat.
 
De tot això, el que sap greu, es 
veure com alguns dels regidors de 
l’actual equip de govern estan 
“anul·lats” i es deixen “inutilitzar”.  
Tot i que no compartim el mateix 
ideari polític, si no hi hagués hagut 
un bloqueig constant a “no fer res 
amb la CUP” pensem, que tot i 
haver estat a l’oposició, haguéssim 
pogut col·laborar en projectes i 
accions positives pel poble. En 
aquest sentit, però, tan culpable és 
qui fa com qui es deixa fer i hem 
trobat a faltar una mica de valentia 
per part dels regidors, que veiem 
com callen i aguanten aquestes 
formes de fer.  

Al �nal, doncs, si tots callem, tots 
som còmplices de perpetuar una 
forma de fer “caciquil” que ha fet i 
fa tant mal a aquest poble. 

1a ALCALDADA // CAMP DE FUTBOL TANCAT AMB PANY I CLAU
Una dels primers que recordem va ser el canvi de pany de la porta del camp de 
futbol al·legant que l’antic President no havia retornat les claus, però que amb la 
Junta actual la relació era fantàstica. Tant fantàstica que el dia següent del canvi 
de pany, l’única persona que podia entrar a les instal·lacions era l’operari que 
l’havia realitzat. Diuen diuen diuen... que potser el capità Bonjoch és va molestar 
perquè no li van deixar ser el protagonista i fer discurs i entrega de trofeus al 
Torneig Internacional de Futbol Base i que aquesta va ser la seva forma de 
cantar-los la canya. 

2a ALCALDADA // CULTURA I FESTES EN LIQUIDACIÓ
Una altre episodi on el vaixell de l’Ajuntament va travessar uns ràpids de nivell 
fou quan es va liquidar l’antiga associació de festes, formada per diferents 
entitats, un fet que inclús va comportar un canvi de regidories en el si de l’equip 
de govern. Tots pensàvem que el motiu era perquè la relació entre l’alcalde i la 
gent que estava al davant d’aquesta associació no era massa �uida, sembla ser 
que no eren gent a�na al partit. El nostre grup ho va preguntar al Ple i la resposta 
del nostre batlle fou que aquesta nova comissió la van crear perquè un grup de 
persones motivades li van anar a demanar. Pensem que la resposta lògica era 
convidar a aquestes persones a afegir-se al grup que ja existia, però l’alcalde va 
optar per fer un cop de timó tot realitzant una liquidació exprés i fent fora el regidor 
que �ns ara havia estat al capdavant de la regidoria de festes. Ja ho diuen que els 
cants de sirena són perillosos. 

3a ALCALDADA // REFERÈNDUM 1-O, AQUÍ MANO JO! 
Tampoc ens podem oblidar dels fets del passat mes d’octubre, en el marc de la 
celebració del referèndum d’autodeterminació. És cert que foren uns dies de 
mala mar i amb els nervis a �or de pell, però en aquells dies on el context del 
moment ens demanava remar tots en la mateixa direcció, l’alcalde ens va 
deixar clar que podíem remar tan com volguéssim, però que el timó el portava 
ell que per alguna cosa era l’alcalde. 
Començarem per l’organització de la jornada de vetlla del col·legi electoral on 
molta gent del poble va fer guàrdia durant tota la nit per evitar que les forces i 
cossos de seguretat de l’estat procedissin a precintar el col·legi. Des del CDR, 
que s’havia creat recentment, es va sol·licitar un punt de llum per poder ame-
nitzar la jornada de vetlla. En un primer moment el varen facilitar, però quan al 
capità del vaixell li va semblar oportú el va retirar no fos cas que es molestés 
al veïnat.  També es va fer una petició de desconnexió de l’alarma del Casal 
Carme Serra per si era necessari entrar les urnes a la matinada, però l’alcalde 
es va negar rotundament al·legant que patia per les obres de l’artista local que 
hi havia a l’interior, i que no ens preocupéssim per les urnes que estava tot 
controlat. No podem donar més detalls del tema de les urnes, però sabem de 
bona mà que no en tenia ni idea d’on eren ni qui les custodiava. Així que ja us 
podeu imaginar com va ser l’arribada de les urnes... moguda per falta de 
con�ança. 
Tot i això, el cop de timó més agosarat fou, a les 19h, del dia del referèndum, 
on després d’un dia històric on els bellpugencs i bellpugenques vàrem estar 
tot el dia a la plaça Sant Roc vetllant perquè tothom pogués votar, l’alcalde 
reuní un representant de tots els grups polítics del consistori per plantejar la 
possibilitat de tancar el col·legi abans de les 20h. CUP i ERC ens hi vàrem negar 
ja que, tot i la tensió de la jornada, pensàvem que les votacions s’estaven 
realitzant dins la “normalitat” del moment, i que el col·legi electoral era un lloc 
segur gràcies als centenars de persones que eren allà per protegir les urnes 
enfront d’una intervenció de la Guardia Civil o la Policia Nacional. Tot i això,  
l’alcalde va decidir, sota un raig de crits i l’argument que ell era l’alcalde i 
responsable de totes les persones que estàvem allà, que el col·legi tancaria a 
les 19:30h. Quin greu veure persones que volien votar i que se’ls hi negava el 
pas argumentant que tancaven el col·legi i que ja havien tingut tot el dia per 
fer-ho, paraules textuals.  
Per tancar l’episodi del referèndum, ho farem amb una segona situació esperpèntica del 
dia de la proclamació de la República a Bellpuig, el dimecres 25 d’octubre. 
Aquest acte va ser una proposta del CDR, però el nostre alcalde s’hi oposà 
ferotgement, �ns al punt que no va voler cedir ni el balcó de l’Ajuntament ni 
l’equip de megafonia poder fer la performance. A més, tot i que va venir TV3 a 
cobrir-ho, ni tant sols els va voler obrir les portes de l’Ajuntament perquè la 
premsa pogués cobrir la notícia amb condicions i vam haver de muntar la 
notícia a les escales de l’esglèsia. Potser fou perquè el CDR no li va proposar a 
ell fer la lectura de la proclamació? Perquè ho va fer un avi i la seva néta? Els 
regidors de la CUP només us podem dir que aquest dia ens vam emportar el 
següent comentari per part del nostre alcalde: Si seguiu per aquest camí us 
faré pixar sang. No vam entendre ben bé l’amenaça, però a més mala maror... 
més vela! 

4a ALCALDADA // VISCA ELS NUVIS DEL MOTOCRÓS!
Deixant endarrere el gran episodi del referèndum, creiem que cal destacar el 
dia de la boda, i sí, l’alcalde enguany s’ha casat, per tercera vegada, ja ho diu 
la dita que al marit barca i a la muller arca!!! Tot apunta que el convit es va celebrar 
a les instal·lacions del circuit de Motocròs segons un “whatsapp” de darrer 
minut als membres del Motoclub Segre, entitat que gestiona l’equipament. Ens 
sembla increïble que l’alcalde utilitzi unes instal·lacions públiques i destini 
hores d’alguns treballadors de la brigada municipal per realitzar un esdeveniment 
privat i personal d’aquest tipus. Més que portar el timó amb les dos mans, 
actuacions com aquestes ja són de creure’s l’amo i senyor del vaixell, i això és 
un problema perquè ell és representant del poble, però amo i senyor? Amo i 
senyor de casa seva i gràcies.


